
GEMEENTE 
	

NOORDENVELD 

Adviezenlijst raadscommissie van woensdag 25 januari 2017 

1. Opening 

2. Vaststellen agenda 
- 	De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld 

3. Vaststellen adviezenlijst van 11 januari 2017 
- 	De adviezenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld 

4. Mededelingen 
a. Verhinderd: de eden Nieboer, Holman, Waals, Meijer en de griffier de heer Damman. De 

heer Holman wordt vervangen door de heer Bralten en de heer Damman door mevr. 
Johannes. Zij wordt vervangen door mevr. Ottema 

b. Spreekrecht: de heer Niezen namens Energie Cooperatie Noordseveld bij agendapunt 5 
c. Veenhuizen: 

- de burgemeester overhandigt de voorzitter het officiele nominatierapport Kolonien van 
Weldadigheid zoals dit vorige week vrijdag in Parijs aan een vertegenwoordiger van 
de Unesco is overhandigd. Het rapport wordt ter inzage op de griffie gelegd. 
Aansluitend wordt een korte film over de Kolonien getoond. 

d. Gemeenschappelijke regelingen: 
- wethouder Auwema meldt dat in het algemeen bestuur van het recreatieschap in 
afwijking van de statuten is besloten om het voorzitterschap van dhr. E.v. Oosterhout 
nog een jaar voort te zetten maar dan zonder stemrecht. Dit in verband met zijn 
benoeming tot burgemeester van de gemeente Emmen. 

- de heer Darwinkel merkt op dat hij enige tijd geleden een vraag over de VRD heeft 
gesteld waar hij nog geen antwoord op gekregen heeft. De burgemeester meldt dat hij 
deze week schriftelijk antwoord krijgt. 

e. 	Albertsbaan: 
- wethouder Auwema deelt mee dat er een aanbesteding is geweest en voorlopig 

gegund is.. Op 17 februari a.s. wordt er definitief gegund. De raad wordt hiervan 
op de hoogte gesteld. Op de vraag of de aanbesteding conform de verwachting is 
moet hij het antwoord schuldig blijven.. 

f. 	Overige mededelingen: 
- wethouder Kosters deelt mee dat in het proces rond de Norgerduinen op 14 februari 
een vervolg symposium gehouden wordt. Definitieve uitnodiging volgt. 
wethouder Kosters merkt op dat in een constructief overleg met dorpsbelangen Nieuw-
Roden, de omwonenden, Enexis en de gemeente tot overeenstemming is gekomen ten 
aanzien van de trafo. De door dorpsbelangen gewenste verlenging van de muur en de 
beplanting zal gerealiseerd worden. 
wethouder Auwema wijst op het sportgala van a.s. zaterdag waarvoor de raad per 
abuis niet uitgenodigd is. De raadsleden zijn van harte welkom. 
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5. Structuurvisie 'Omgevingsvisie Noordenveld 2030' 
De raad wordt voorgesteld: 
- De structuurvisie 'Omgevingsvisie Noordenveld 2030'vast te stellen 

Spreekrecht: de heer Niezen 
De Raadscommissie: 

Spreekt in meerderheid de waardering uit over het proces dat tot opstelling van de visie 
heeft geleid 

- Spreekt over een brede visie waaruit blijkt hoe Noordenveld er in 2030 uit zou moeten zien. 
- Maakt opmerkingen over het aanscherpen van de notitie op diverse punten (sport, 

woningbouw, duurzaamheid, energieneutraal) 
- Komt bij de programma's terug op de in de visie opgenomen punten 
- Verzoekt Bankenbosch onder recreatie en toerisme te schrappen 

overweegt om op voorstel van de PvdA een amendement in te dienen om op pagina 13 
onder ambitie 4 de tekst te wijzigen in: 'In 2030 heeft Noordenveld nog steeds 
hooggewaardeerde cultuurhistorische landschappen en natuurgebieden 

- Verzoekt te reageren op de opmerking over de Vijfde Verloting in de zienswijze van de heer 
Bosch 
een minderheid verzoekt om de zienswijze van de heer Bosch volledig in de visie op te 
nemen 

- Merkt op dat de NAM niet genoemd is in de visie 
- Zal de gevraagde wijzigingsvoorstellen voor de visie uiterlijk dinsdag 31 januari 2017 

indienen 

De wethouder: 
Geeft de complimenten aan de organisatie door 
Schetst waarom de visie op sommige punten enigszins globaal zijn 
Wil bij het opstellen van de programma's hetzelfde traject doorlopen als bij de visie is gedaan 
Moet de zienswijze van de heer Bosch nog nader bekijken en beoordelen maar neemt de 
opmerking over het Oosterveld niet over 
Zoekt een en ander uit over de opmerkingen die gemaakt zijn over de punten Bankenbosch, 
sociale huurwoningen en de NAM 
Neemt de mondelinge zienswijze over van het SMA over de toegankelijkheid uit het Verdrag 
van de Verenigde Naties 
Kondigt een voorstel over Peize Zuid aan 
Beoordeelt of de ingediende wijzigingsvoorstellen opgenomen worden in de visie of bij de 
totstandkoming van de programma's 

Dit voorstel wordt als te bespreken geagendeerd voor de raadsvergadering van 8 februari 2017 

6. Toezeggingen 
Punt 16/06; de brug wordt in 2019 vervangen. Als (de staat van) de brug eerder ernstig 
achteruit gaat dan worden maatregelen getroffen 

7. Rondvraag 
De heer Kemkers vraagt: 
-of de begraafplaatsen bij gladheid gestrooid worden. 
Wethouder Auwema deelt mee signalen ontvangen te hebben dat dit niet gebeurt.. Volgende 



week gaat een publicatie de deur uit waarin wordt. aangegeven waar de prioriteiten ten aanzien 
van de gladheidsbestrijding liggen 
-of er beleid is om Reclameborden te plaatsen langs de openbare wegen. 
- In een eerdere vergadering heeft hij een vraag gesteld over de NAM 
Burgemeester Smid deelt mee dat hierover een rapportage in voorbereiding is. 

-hoe het kan dat hij op de gemeentelijke website informatie aantreft over de born onder de 
Albertsbaan waarover de raad niet geinformeerd is. 
Burgemeester Smid deelt mee dat het college hierover een besluit heeft genomen en dat dit 
openbare besluit kennelijk op de site is geplaatst. De raad ontvangt hierover een 
raadsvoorstel. 

De heer Koekkoek: 
- stelt de agendacommissie (en griffie) voor de raads-en commissievergaderingen van 22 februari 
en van 8 maart te laten vervallen en daarvoor in plaats op 1 maart te vergaderen. 
- Vraagt aandacht voor de afhandeling van een brief (op de lijst van ingekomen stukken) van de 
verenging Groen Noordenveld over de financien van het Oosterveld en de jaarstukken van de 
gemeente. 
Wethouder Kosters kijkt de procedure na. 
-Hoe het zit met de starterswoningen Roderveld IV? 
Wethouder Kosters legt de gevolgde procedure uit. Zodra er vier kopers zijn kunnen de 
koopovereenkomsten gesloten worden en in het voorjaar gestart worden met de bouw.. 
De heer Doornbos wijst op een brief van het college van 18 januari waarin gesproken wordt over 
een gaswinningsplan. Hierin speelt Een een rol en hij vraagt of de bewoners hierover 
geinformeerd zijn of nog worden geInformeerd, 
Burgemeester Smid legt de procedure uit. In de procedure is de informatieverstrekking aan de 
bewoners opgenomen. 

8 	Sluiting 

Aldus vastgesteld tijdens de vergadering van 8 maart 2017 

M. Brink-Veerman, voorzitter man, griffier 

 





Inspraakreactie Energie Cooperatie Noordseveld bij behandeling omgevingsvisie in 
raadscommissie 25-1-2017 

Wij zijn blij met omgevingsvisie: 
• Ambitie duurzaamste gemeente in 2030 
• Noordseveld meermalen genoemd als belangrijke partner voor realisatie 

Noordseveld is goed op weg: 
• 19 januari opening zonnedak Langelo, 150 panelen postcoderoosproject 
• Wekelijks geven wij advies aan particulieren met behulp van warmtescans van 

woningen 
• Op vijf openbare gebouwen hebben we zonnepanelen geplaatst 
• We zijn bezig met ontwikkeling van zonnepark Halo, doet is om 2255 panelen op 

NAM locatie te plaatsen 

Wij willen in gemeentetermen "de buitendienst van de duurzaamheid" worden, een 
natuurlijke partner voor de gemeente en vooral ook voor inwoners en bedrijven. We 
zoeken naar kansen voor innovatie en we willen graag samenwerken met lokale bedrijven, 
bijvoorbeeld bij verduurzaming van bestaande woningen. Als cooperatie zijn van de 
inwoners en voor de inwoners. We zijn een cooperatief bed rijf zonder winstoogmerk. Onze 
leden zijn onze aandeelhouders. 

Wij willen van Noordenveld graag de duurzaamste gemeente van Drenthe maken, u zegt 
ons daarbij te willen faciliteren. Bij het project Halo gebeurt dat at, maar hoe moet dat 
verder? Daar zit de crux van mijn verhaal: wij zien een passieve houding en er is nauwelijks 
geld; dan wordt het dus nooit wat. U kunt ons veel beter faciliteren: dat kan in hoofdzaak 
op twee manieren waar wij echt wat aan hebben: soepele regels en meer geld 

• Soepele regels kunnen zijn: bijvoorbeeld een facetbestemmingsplan zon om 
zonneparken gemakkelijk mogelijk te maken: actief antiperen op toekomstige vraag. 

• Meer geld: procesgeld en stimulering van maatregelen maakt het en voor ons en 
voor inwoners mogelijk om de hoognodige verduurzaming van woningen te 
versnellen. 

U zegt de duurzaamste gemeente van Drenthe te willen worden. Maar zonder concrete 
invulling van die ambitie is deze omgevingsvisie slechts bestuurlijke window dressing. Wilt u 
een betrouwbaar bestuur zijn? Gaat u echt doen wat u zegt? Daar mogen wij en onze 
inwoners toch wel op rekenen? 

Werk aan de winkel, succes! 
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